



MAJLIS BANDARAYA SEBERANG PERAI

TEKS UCAPAN
YBHG. DATO' AZHAR BIN HAJI ARSHAD
DATUK BANDAR SEBERANG PERAI

SEMPENA
PROGRAM PLOGGING ANJURAN BERSAMA MAJLIS
BANDARAYA SEBERANG PERAI DAN UiTM
PERMATANG PAUH

TARIKH / MASA / TEMPAT
14 JANUARI (SABTU)
9.00 PAGI

TAMAN TUNKU SEBERANG
JAYA SEBERANG PERAI
TENGAH

Bismillahir Rahmanir Rahim

Assalamu'alaikum Warahmatullahi Wabarakatuh,

Selamat Pagi dan Salam Sejahtera,

Alhamdulillah, bersyukur ke hadrat Allah S.W.T. kerana dengan izin dan limpah kurnia-Nya dapat kita bersama-sama pada pagi ini dalam Program Plogging di Taman Tunku, Seberang Jaya. Program ini merupakan salah satu jalinan kerjasama di antara Majlis Bandaraya Seberang Perai dan UiTM Permatang Pauh.

Sekalung penghargaan dan terima kasih kepada Universiti Teknologi MARA (UiTM) Cawangan Pulau Pinang yang dipimpin oleh Yang Berbahagia Profesor Madya Ir. Dr. Ahmad Rashidy Razali, Rektor Universiti Teknologi MARA Cawangan Pulau Pinang (Permatang Pauh) dan pasukan beliau yang sudi berganding bahu menjalin kerjasama untuk menjayakan program pada pagi ini.

Saya juga ingin merakamkan setinggi-tinggi penghargaan dan ribuan terima kasih kepada Ahli-Ahli Majlis, Tuan Setiausaha Bandaraya, Ketua-Ketua Jabatan dan Pegawai-Pegawai Kanan, Encik Mohamad Khadari bin Md Salleh, Pengerusi MPKK Jalan Tengiri dan AJK MPKK, rakan-rakan media, warga kerja MBSP, para pelajar UiTM dan warga Seberang Jaya

yang hadir menyokong usaha untuk memelihara dan memulihara alam sekitar. Saya berasa amat gembira kerana dapat bersama-sama dengan anda semua dalam program yang meriah ini.

Yang Berbahagia Professor Madya, Tuan-Tuan Dan Puan-Puan Yang Dihormati Sekalian,

MBSP dan UiTM telah menandatangani satu memorandum persefahaman pada 11 Oktober 2021 dalam menjalin kerjasama strategik yang menggunakan pendekatan *Smart Partnership* melalui konsep 7Ps (*People, Public, Private, Philanthropy, Philosopher and Planet Partnership*). Pentadbiran MBSP meletakkan kepercayaan yang tinggi kepada *philosopher* dari kalangan pensyarah universiti dan pemikir serta profesional. Saya berpendapat menara gading dan pihak berkuasa tempatan seharusnya bergabung untuk menerokai kekuatan perkongsian dalam memberi manfaat kepada rakyat. Antara intipati yang di persetujui di dalam MoU tersebut ialah mengadakan aktiviti berkaitan alam sekitar yang melibatkan komuniti di Seberang Perai.

Program pada pagi ini adalah Program *Plogging* yang merupakan gabungan aktiviti “jogging” dan juga aktiviti “mengutip sampah” dan adalah

sebahagian daripada usaha berterusan Kerajaan Negeri Pulau Pinang dalam mewujudkan kerjasama dan penglibatan semua pihak dan masyarakat setempat dalam agenda melestarikan aspek kebersihan.

Aktiviti *plogging* memperkenalkan gaya hidup mesra alam ini kepada orang awam dengan tujuan untuk memberi kesedaran kepada masyarakat mengenai penjagaan kesihatan dan kebersihan yang merupakan tanggungjawab bersama. Ianya juga adalah salah satu langkah dalam mewujudkan suasana bandar yang mesra alam sekitar dengan persekitaran hijau.

Aktiviti *plogging* pada hari ini disertai oleh 20 orang pensyarah dan 30 orang pelajar daripada Fakulti Pengurusan Hotel dan Pelancongan, UiTM Cawangan Pulau Pinang. Bagi penglibatan komuniti pula, Ahli Jawatankuasa MPKK Jalan Tenggiri dan penduduk setempat juga telah turut sama turun untuk menjayakan aktiviti *plogging* ini. Saya ucapkan Tahniah dan Syabas kepada semua peserta.

Yang Berbahagia Professor Madya, Tuan-Tuan Dan Puan-Puan Yang Dihormati Sekalian,

Lokasi aktiviti *plogging* dilaksanakan di Taman Tunku, Seberang Jaya yang merupakan taman rekreasi yang menjadi tumpuan orang awam untuk beriadah, baik dari kawasan sekeliling, mahupun daripada luar. Taman Tunku yang berkeluasan 11.73 ekar ini telah dinaik taraf dan siap sepenuhnya pada 31 Julai 2019. Taman ini merupakan taman rekreasi yang dikawalselia sepenuhnya oleh pihak Majlis Bandaraya Seberang Perai.

Berdekatan Taman Tunku ini juga terdapat *Upcycle Lane* yang telah dirasmikan pada 17 Jun 2021. *Upcycle Lane* ini adalah inisiatif mentransformasikan tapak pembuangan sampah haram kepada satu projek pengindahan yang dibangunkan hasil cadangan penduduk setempat dan disesuaikan mengikut keperluan dan kreativiti Wira Oren MBSP. Projek ini merupakan salah satu solusi dalam membentaras pembuangan sampah haram selain daripada penguatkuasaan sedia ada.

Dengan wujudnya *Upcycle Lane* ini dapat memberi impak terhadap peningkatan kualiti persekitaran kawasan ini dan memenuhi ekspektasi

penduduk setempat demi mencapai kualiti hidup yang lebih baik. Saya berharap agar penduduk setempat dapat sama-sama menjaga *Upcycle Lane* dan semua kemudahan yang disediakan di sini. Hargailah kemudahan yang disediakan semoga ianya dapat memberi manfaat kepada seluruh penduduk. Jadikanlah kemudahan-kemudahan ini sebagai reruang rekreasi awam untuk meningkatkan tahap kesihatan dan kesejahteraan hidup dan juga sebagai platform integrasi sosial dalam masyarakat.

Yang Berbahagia Professor Madya, Tuan-Tuan Dan Puan-Puan Yang Dihormati Sekalian,

Menjelang tahun 2023, Kerajaan Negeri Pulau Pinang berhasrat untuk menjadikan Negeri Pulau Pinang, Negeri Hijau pertama negara. Kerjasama dan komitmen semua pihak adalah amat diperlukan dalam merealisasikan hasrat Kerajaan Negeri Pulau Pinang dan juga MBSP. Oleh itu, saya menggesa semua pihak daripada agensi kerajaan, institusi pengajian tinggi, badan-badan korporat, industri, komuniti dan individu untuk bersama-sama berganding bahu dan berusaha membawa Pulau Pinang ke peringkat yang lebih tinggi bagi merealisasikan hasrat Kerajaan Negeri menjadikan Pulau Pinang sebagai sebuah negeri bersih, hijau, sihat dan selamat. Semoga Pulau Pinang akan terus cemerlang dan gemilang!

Sokongan dan penglibatan masyarakat adalah amat diperlukan bagi menjayakan segala program dan aktiviti MBSP. Sekali lagi, terima kasih kepada pihak UiTM, pihak MPKK Jalan Tenggara, warga Seberang Jaya, warga kerja MBSP, penduduk setempat dan pengunjung Taman Tunku yang hadir memberikan sokongan penuh ke atas usaha-usaha ini.

Akhir kata, saya ingin merakamkan ucapan terima kasih kepada semua yang terlibat dalam menjayakan program pada pagi ini.

Sekian. Terima Kasih

Wabillahi Taufik Wal Hidayah, Wassalamualaikum Warahmatullahi

Wabarakatuh